
Referat af bestyrelsesmøde 13. juni 2017.

Fraværende: Rasmus Worning, Bjarne Falk og Niels Torp.

1. Referat godkendt

2. Kommisorier for udvalgenes opgaver skal laves og godkendes.

3. Tilsynelandende pænt overskud på Karnevallet.  FV kontakter 
Nibe Festival om afregning fra 2016. De har bestyrelsemøde 
den 14. ds.

4. FU vil have flere medlemmer engageret I arbejdet I FU. Der er 
indkøbt tøj til cirka 60 trænere. En sponsor er fundet. Flere 
søges. Der mangler trænere. FU er I kontakt med flere emner. 
Diskussion om målmandstræner. FU forsøger at lave en 
træneraftale istedet for timeaflønning. Serie 1 Dame kan rykke 
op. Kontingent er planlagt justeret.

5. Tennisafdelingen kører godt. Kurt melder om 6 hold og flittig 
træningsindsats. Tennissens dag blev ikke nogen større 
succes, men dog håb at den giver flere medlemmer.

6. Vinterturneringen. Godt initiativ og velgennemført. Overskuddet 
på aktiviteten er overført til klubbens konto. Regnskab følger.

7. Disponering af baner og omklædning administreres af  Tromme
og Brian Quist.  Der er grund til at se på om forholdene er 
tidsvarende. FU og Tromme.

8. Morten vil gerne se aftalegrundlaget med Tromme. Måske skal 
det revideres.  Morten og Frits forsøger at lave et 
sponsorprojekt færdigt I næste uge.


